

W-9 form; request for Taxpayer Identification Number and Certification

W-9
(Rev. March 2024)
Department of the Treasury
Internal Revenue Service

Request for Taxpayer Identification Number and Certification
Go to www.irs.gov/FormW9 for instructions and the latest information.

Give form to the requester. Do not send to the IRS.

Before you begin. For guidance related to the purpose of Form W-9, see *Purpose of Form*, below.

Printer type:
See Specific Instructions on page 3.

1. Name of entity/individual. An entry is required. (For a sole proprietor or disregarded entity, enter the owner's name on line 1, and enter the business/disregarded entity's name on line 2.)

2. Business name/disregarded entity name, if different from above.

3a. Check the appropriate box for federal tax classification or the entity/individual whose name is entered on line 1. Check only one of the following seven boxes.

Individual/sole proprietor C corporation S corporation Partnership Trust/estate
 LLC. Enter the tax classification (C = C corporation, S = S corporation, P = Partnership). Note: Check the "LLC" box above and, in the entry space, enter the appropriate code (C, S, or P) for the tax classification of the LLC, unless it is a disregarded entity. A disregarded entity should instead check the appropriate box for the tax classification of its owner.
 Other (see instructions)

3b. If on line 3a you checked "Partnership" or "Trust/estate," or checked "LLC" and entered "P" as its tax classification, and you are providing this form to a partnership, trust, or estate in which you have an ownership interest, check this box if you have any foreign partners, owners, or beneficiaries. See Instructions.

4. Exemptions (codes apply only to certain entities, not individuals; see Instructions on page 3).

Exempt payee code (if any) Exemption from Foreign Account Tax Compliance Act (FATCA) reporting code (if any)
(Applies to accounts maintained outside the United States.)

5. Address (number, street, and apt. or suite no.). See Instructions.

6. City, state, and ZIP code

7. List account number(s) here (optional).

Part I Taxpayer Identification Number (TIN)

Enter your TIN in the appropriate box. The TIN provided must match the name given on line 1 to avoid backup withholding. For individuals, this is generally your social security number (SSN). However, for resident alien, sole proprietor, or disregarded entity, see the instructions for Part I, later. For other entities, it is your employer identification number (EIN). If you do not have a number, see *How to get a TIN*, later.

A Social security number
 - -
B or
 Employer identification number
 -
Part II Certification

Under penalties of perjury, I certify that:

1. The number shown on this form is my correct taxpayer identification number (or I am waiting for a number to be issued to me); and
2. I am not subject to backup withholding because (a) I am exempt from backup withholding, or (b) I have not been notified by the Internal Revenue Service (IRS) that I am subject to backup withholding as a result of a failure to report all interest or dividends, or (c) the IRS has notified me that I am no longer subject to backup withholding; and
3. I am a U.S. citizen or other U.S. person (defined below); and
4. The FATCA code(s) entered on this form (if any) indicating that I am exempt from FATCA reporting is correct.

Certification instructions. You must cross out item 2 above if you have been notified by the IRS that you are currently subject to backup withholding because you have failed to report all interest and dividends on your tax return. For real estate transactions, item 2 does not apply. For mortgage interest paid, acquisition or abandonment of secured property, cancellation of debt, contributions to an individual retirement arrangement (IRA), and, generally, payments other than interest and dividends, you are not required to sign the certification, but you must provide your correct TIN. See the instructions for Part II, later.

Sign Here **Signature of U.S. person** **C** **Date** **D**

General Instructions

Section references are to the Internal Revenue Code unless otherwise noted.

Future developments. For the latest information about developments related to Form W-9 and its instructions, such as legislation enacted after they were published, go to www.irs.gov/FormW9.

What's New

Line 3a has been modified to clarify how a disregarded entity completes this line. An LLC that is a disregarded entity should check the appropriate box for the tax classification of its owner. Otherwise, it should check the "LLC" box and enter its appropriate tax classification.

Purpose of Form

An individual or entity (Form W-9 requester) who is required to file an information return with the IRS is giving you this form because they

Cat. No. 10231K Form W-9 (Rev. 3-2024)

بالنسبة للحسابات المشتركة، يجب على كل صاحب حساب ملء نموذج منفصل.
 يجب ملء النموذج W-9 بالشكل الصحيح من دون إجراء أي تعديلات.
 إذا افترفت خطأً لدى ملئه، يرجى البدء مجدداً واستخدام نموذج جديد.
 لا تستخدم سائل التصحيح الأبيض أو أي وسيلة أخرى لتصحيح الأخطاء.

الحل 1 أدخل الاسم الكامل كما يظهر على نموذج الإقرار بضريبة الدخل الخاص بك

الحل 2 أدخل اسم مكان عملك/كيانك الذي لا يعتد به ضريبياً فقط في حال اختلاف الإجابة عن إجابتك في الحل 1

الحل 3أ اختر خانة واحدة فقط في هذا القسم. إذا كنت شركة ذات مسؤولية محدودة، فاختر خانة ذ.م.م. وأدخل تصنيف الضريبي على أنه C (شركة) أو S (مؤسسة) أو P (شراكة). إذا كنت شركة ذات مسؤولية محدودة تمثل كياناً لا يعتد به ضريبياً، فاختر الخانة المناسبة للتصنيف الضريبي لمالك الكيان بدلاً من ذلك.

الحل 3ب لا ينطبق الحل 3ب إلا إذا كنت كياناً يدفع الضريبة لمرة واحدة فقط وقت باختيار "شراكة" أو "صندوق استثمار/تركة" أو "شركة ذات مسؤولية محدودة مصنفة كشراكة" في الحل 3أ. فيجب عليك اختيار الحل 3ب إذا كان لديك شرکاء أو مالكون أو مستفيدين أجانب (غير أمريكيين) لديهم مصلحة ملکية في الشراكة أو صندوق الاستثمار أو التركة.

الحل 4 (إن وجد) دون "رمز المستفيد المعفى من الضريبة" و"رمز الإعفاء من قانون الامتثال الضريبي للحسابات الأجنبية" في الحقول المشار إليها - "FATCA". ملاحظة: إذا كانت لديك أي استفسارات بشأن هذه الرموز، فيرجى طلب الحصول على المنشورة الضريبية المستقلة

الحل 5 أدخل عنوان شارعك بالكامل

الحل 6 أدخل مدينتك/بلدك/اختصاصك القضائي و/أو ولايتك، والرمز/الرقم البريدي

الحل 7 نوصيك بعدم إدراج أي أرقام حسابات حيث قد يتعين عليك تقديم نماذج لحسابات لم تدرجها

الجزء الأول رقم التعريف الضريبي (TIN)

أ. بالنسبة للأفراد أو المالكين الفرديين: أدخل رقم الضمان الاجتماعي (SSN) بالنسبة للكيانات (أي الشركات)، أدخل رقم تعرف جهة العمل (EIN) ملاحظة: رقم التعرف الضريبي الصحيح للمواطن الأمريكي الصالح دائمًا يتضمن أرقاماً (دون أحرف أو رموز أخرى) مكوناً من تسعه أرقام ولا يكون أبداً

ب. مكوناً من تسعه أرقام من نفس الرقم مكوناً من تسعه أرقام متسلسلة سواءً تصاعدياً أو تنازلياً

إذا تقدمت بطلب للحصول على رقم تعرف ضريبي أو كنت على وشك ذلك، فيرجى إدخال "تقدمت بطلب" في خانة رقم الضمان الاجتماعي أو رقم التعريف الضريبي. وسيكون لديك مهلة 60 يوماً لتزويدنا برقم التعريف الضريبي

الجزء الثاني الشهادة

ج و د يرجى توقيع وتاريخ النموذج. وإذا كنت تقوم بالتوقيع بالنيابة عن كيان ما، فيرجى التأكيد من أنك مخول للقيام بذلك.

ملاحظة: لا يمكن التوقيع على هذا النموذج إلا بموجب توكيل رسمي (POA) إذا كان التوكيل الرسمي ينص على وجه التحديد على أنه يمكن للوكيل/المحامي التوقيع على المسائل الضريبية أو النماذج الضريبية وتم توفير نسخة من التوكيل أو الاحتفاظ بها، أو إذا تم توفير نموذج IRS 2848.

لا يمكن لبنك **HSBC** تقديم أي منشورة ضريبية. وللحصول على المنشورة الضريبية، يرجى مراجعة مستشار ضريبي مستقل.

